
Protokół nr 2/2016 

z zebrania Stowarzyszenia  Rozwoju Sołectwa Wielopole 

 z dnia   12.02 .2016 r. 

 

1. W dniu 12.02.2016 r. o godz. 19.00   w siedzibie Stowarzyszenia odbyło się Zebranie 

członków Stowarzyszenia Rozwoju Sołectwa Wielopole. Na zebraniu obecni byli 

członkowie Zarządu Stowarzyszenia i członkowie Stowarzyszenia potwierdzając swoją 

obecność na ,,Liście obecności”  stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 

2. Celem zebrania było określenie działań Stowarzyszenia na I kwartał 2016 r. 
3. Prezes Stowarzyszenia p. Stefan Opalski przedstawił informację dot. ,,Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Chełmiec na lata 2016 – 2020 r.”, gdzie Wielopole. Jako 

obszar ostało zakwalifikowane do udziału w programie, który charakteryzuje się 

najwyższą w Gminie Chełmiec liczbą interwencji Straży Gminnej (nieproporcjonalnie 

duża liczba interwencji w stosunku do liczby ludności) dotyczących wykroczeń 

przeciwko bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji spośród wszystkich 

miejscowości w gminie Chełmiec. 

4. Zwrócono uwagę na to, że w programie znajduje się projekt Urzędu Gminy w 

Chełmcu dot. budowy boisk sportowych świetlicy wiejskiej, placu zabaw, 

zagospodarowania terenu na działce nr 166/41 – która aktualnie nie jest w zarządzie 

Gminy Chełmiec. 

5. W wyniku dyskusji ustalono , iż Zarząd Stowarzyszenia podejmie działania  

zmierzające do złożenia  propozycji projektu Stowarzyszenia dot. budowy: chodników 

dla pieszych powiązana z modernizacją systemu odprowadzenia wód opadowych, 

oświetlenia ulic wzdłuż dróg gminnych w sołectwie Wielopole, kładki dla pieszych 

przez rzekę Wielopolanka. 

6. Prezes Opalski poruszył temat dot. wykonania ,,porządków wiosennych” na obszarze 

administracyjnym Wielopola. Wstępny termin realizacji tego przedsięwzięcia został 

ustalony na pierwszą połowę mi-ca marzec. 

7. Prezes Opalski zadeklarował podjęcie działań, we współpracy z kompetentnymi w 

tym zakresie urzędnikami UG w Chełmcu, mających na celu montaż koszy na śmieci 

przy drogach publicznych w Wielopolu.   

8. Przyjęto deklarację członkowską od kol. Zofii Kalisz 

 

                                                                                                                   Prezes  

 


